
   

STEMMING

VVD OAA CDA D66 GL NB PvdA

VOOR

TEGEN

Motie vreemd aan de orde van de dag, ‘Schone lucht’

De Raad, in vergadering bijeen op 26 september 2019,

constaterende dat

- het RIVM (tussen-)rapport, gepubliceerd op 27 juni 2019, concludeert dat omwonenden van Schiphol 
al op korte termijn negatieve gezondheidseffecten ondervinden van ultrafijnstof: 
o Bij gezonde kinderen en volwassenen kortdurende verminderingen in de longfunctie zijn 

gemeten.
o Bij gezonde volwassenen is ook kortdurende vermindering van de hartfunctie gemeten.
o Bij kinderen die al luchtwegklachten hebben, worden de klachten erger, ook gebruiken ze dan 

meer medicijnen.
- ultrafijnstof zowel voornamelijk door vliegverkeer en wegverkeer wordt uitgestoten, en dat Ouder-

Amstel zo gepositioneerd is dat de luchtkwaliteit zowel door vliegverkeer (Schiphol) en wegverkeer 
(A9 en binnenstedelijk vervoer) wordt beïnvloed. 

- Ouder-Amstel aan verschillende tafels zit waar wordt gesproken over de toekomst van Schiphol en de 
gemeente heeft uitgesproken de RIVM onderzoeken nauwlettend te volgen om een positie te kunnen 
bepalen in deze discussie. 

- de A9 in de komende jaren wordt verbreed wat het autoverkeer en daarbij de uitstoot van ultrafijnstof 
nog verder zal doen laten toenemen. 

- als er minder hard gereden wordt, dat er dan aanzienlijk minder ultrafijnstof wordt uitgestoten. 
- er meerdere grote steden in Nederland zijn, waaronder Amsterdam, die een milieuzone hebben waar 

vervuilend verkeer niet is toegestaan. En milieuzones worden gezien als een van de meest effectieve 
manieren om de luchtkwaliteit in een gemeente te verbeteren.

Overwegende dat

- er in 2013 al in onze buurgemeente Amstelveen een motie werd aangenomen die er toe leidde dat het 
Amstelveense college heeft gepleit bij de minister voor een verlaging van de maximum snelheid op de 
A9, en hier toen door de minister geen gehoor aan gegeven is. 

- Er nu, in 2019, meer bewijs ligt dat ultrafijnstof van invloed is op de gezondheid van onze inwoners.

Verzoekt het college

- De uitkomsten van RIVM onderzoeken te gebruiken om een positie in te nemen in de 
Schipholdiscussie die de uitstoot van ultrafijnstof door vliegtuigen zo veel mogelijk probeert tegen te 
gaan. 

- In samenwerking met de gemeente Amstelveen te pleiten bij het ministerie voor het verlagen van de 
maximum snelheid op de A9 in Ouder-Amstel naar 80 km/u. 

- Te onderzoeken welke maatregelen genomen kunnen worden om de uitstoot van binnengemeentelijk 
verkeer zoveel mogelijk te beperken en hierbij ook te kijken of het wenselijk is om als Ouder-Amstel 
aan te sluiten bij de milieuzone(s) van Amsterdam (bijvoorbeeld die voor scooters en brommers). 

- Een stappenplan te ontwikkelen met verdere maatregelen die de luchtkwaliteit in Ouder-Amstel op 
een effectieve manier kunnen verbeteren. 
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- Te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om de effecten van deze maatregelen te kunnen 
monitoren. 

- Het stappenplan en de uitkomsten van de onderzoeken uiterlijk in Q4 2019 terug te koppelen aan de 
raad.

En gaat over tot de orde van de dag.
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